
 

 

 

L.dz. 22/2021                                                     Kraków, 06.04.2021 

 

Szanowny Pan 

Jerzy Muzyk 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie,        

w imieniu członków Stowarzyszenia Budowniczych Domów i Mieszkań  

w Krakowie, przekazujemy w załączeniu tezy do dalszej dyskusji, która została rozpoczęta 

podczas zdalnego spotkania z Panem Prezydentem w dniu 19 marca 2021 r. Jednocześnie 

pozwalamy sobie zasygnalizować proponowane przez nas rozwiązania i czas ich 

wprowadzenia. 

W pierwszej fazie skoncentrowaliśmy się na problemach związanych z współpracą 

pomiędzy inwestorami mieszkaniowymi a dwiema Spółkami miejskimi: Wodociągi Miasta 

Krakowa S.A. i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej S.A.  

Tematy dotyczące pozostałych Spółek i Wydziałów Urzędu Miasta Krakowa zostały jedynie 

zasygnalizowane i będą rozwijane w najbliższym czasie. 

Kwestie związane z relacjami z Wydziałem Architektury i Urbanistyki przekażemy Panu 

Prezydentowi po przeprowadzeniu specjalnego webinarium, które przygotowujemy 

wspólnie z Małopolską Okręgową Izbą Architektów, Stowarzyszeniem Architektów Polskich 

Oddział Kraków i Małopolską Okręgową Izbą Inżynierów Budownictwa. 

Ponadto informujemy, że tematykę związaną z współpracą z Zarządem Dróg Miasta Krakowa 

od ponad półtorej roku prowadzimy bezpośrednio z Zarządem, informując o tych działaniach 

Pana Wiceprezydenta Andrzeja Kuliga. 

 Bardzo liczymy na pomoc Pana Prezydenta w usprawnieniu obsługi inwestorów przez 

Wydziały UMK i Spółki Miejskie. 

 
 
                  Z wyrazami szacunku 

                       Prezes Zarządu SBDiM  

                                                                                                          Marek Bolek   


